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PROTOKÓŁ Nr IV/10  
z obrad IV sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 31 grudnia 2010 roku 
 
 

IV sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się 31 
grudnia 2010 roku w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy  
ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady IV sesji rozpoczęły się  
o godzinie 900, zakończyły o godzinie 940.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

IV sesji stwierdził, iż zgodnie z listą obecności na 19 radnych w obradach 
uczestniczy 15 radnych, zatem są one prawomocne (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu).  

W chwili rozpoczęcia obrad w sesji nie uczestniczyli radni: Mirosław 
Bałło, Roch Andrzej Charyton, Edward Karpiesiuk oraz Marek Malinowski.  

 
W obradach udział wzięli także:  

1. Sekretarz Powiatu – Ryszard Anusiewicz,  
2. Radca Prawny – Marta Dąbrowska,  
3. Skarbnik Powiatu – Bożena Zwolińska, 
(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  
z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad 
(porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu), który radni otrzymali 
wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych przez 
radnych stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu).  

W związku z brakiem wniosków dotyczących zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował, iż dzisiejsza sesja będzie przebiegała zgodnie  
z następującym porządkiem dziennym:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia ramowego planu pracy 

Rady Powiatu na 2011 r. 
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2011 rok.  
7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Powiatu na 2011 rok:  
a) Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 
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b) Komisji Oświaty, Kultury i Porządku Publicznego, 
c) Komisji Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny, 
d) Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wydatków Powiatu Bielskiego 
nie wygasających z upływem roku budżetowego 2010.  

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2010 rok. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia prawa do nagrody 
jubileuszowej Starosty Bielskiego.  

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Starosty Bielskiego. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad. 3 

Przewodniczący poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi 
protokoły: Nr I/10 z obrad I sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniach:  
9, 10, 13 i 16 grudnia 2010 roku oraz Nr II/10 z obrad II sesji Rady Powiatu  
z dnia 16 grudnia 2010 roku były wyłożone do wglądu wraz z załącznikami  
w wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) oraz 
były dostępne tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do w/w protokołów 
nie wpłynęły. Zapytał następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania  
i wnioski do w/w protokołów.  

W związku z brakiem uwag do protokołów, Przewodniczący zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad ich przyjęciem w pierwszej kolejności 
poddając pod głosowanie protokół z I sesji.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
1 przeciwnym i 0 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr I/10 z obrad I sesji 
Rady Powiatu z dnia 9, 10, 13 i 16 grudnia 2010 roku.  

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z II sesji.  
Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 11 „za”,  

0 przeciwnych i 3 wstrzymujących się (radna E. Ostaszewicz nie wzięła udziału 
w głosowaniu) przyjęła protokół Nr II/10 z obrad II sesji Rady Powiatu z dnia 
16 grudnia 2010 roku.  

O godzinie 904 na obrady przybył radny Marek Malinowski. Od tej chwili  
w posiedzeniu uczestniczyło 16 radnych.  
 
Ad. 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Wicestarostę.  

Głos zabrał Wicestarosta Piotr Bożko, który poinformował, iż radni przed 
rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu 
Powiatu w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 
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protokołu). Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące przedmiotem 
obrad Zarządu Powiatu. Poinformował, iż w okresie sprawozdawczym Zarząd 
obradował na 2 posiedzeniach podejmując 10 uchwał, w tym:  
− 7 uchwał w sprawie nieodpłatnego przekazania poniesionych nakładów 

finansowych pomiędzy jednostkami organizacyjnymi Powiatu Bielskiego 
(dot. realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą ,,Kompleksowa 
termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Powiecie 
Bielskim”),  

− w sprawie nieodpłatnego przekazania poniesionych nakładów finansowych 
pomiędzy jednostkami organizacyjnymi Powiatu Bielskiego (dotyczy 
wyksięgowania pozostającego dotychczas w ewidencji księgowej 
Powiatowego Urzędu Pracy w Bielsku Podlaskim kosztu inwestycji  
o wartości 431.737,49 zł, poniesionego w ramach realizacji zadania 
inwestycyjnego pod nazwą ,,Przebudowa budynku administracyjno-
biurowego z przeznaczeniem na Centrum Aktywizacji Zawodowej wraz  
z dobudową zewnętrznego szybu windowego oraz zakupem i montażem 
windy” i przekazania nieodpłatnie Starostwu Powiatowemu w Bielsku 
Podlaskim celem ujęcia w ewidencji księgowej jednostki poniesionych 
nakładów inwestycyjnych), 

− 2 uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 
Powiatu Bielskiego na 2010 rok. 

Ponadto Zarząd Powiatu:  
− zatwierdził materiały sesyjne będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji,  
− dokonał zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych,  
− utworzył wydatki niewygasające w PZD w Bielsku Podlaskim,  
− zatwierdził projekt oświadczenia o rozwiązaniu porozumienia z dnia 29 

października 2009 r. w sprawie umieszczenia dziecka pochodzącego  
z Miasta Białystok w rodzinie zastępczej funkcjonującej na terenie Powiatu 
Bielskiego i wysokości wydatków na jego utrzymanie, 

− zapoznał się z uchwałą Składu Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 14 
grudnia 2010 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu 
w Bielsku Podlaskim w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Bielskiego na lata 2011-2020, 

− zapoznał się z uchwałą Składu Orzekającego RIO w Białymstoku z dnia 14 
grudnia 2010 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Powiatu 
Bielskiego na 2011 rok oraz o możliwości sfinansowania przedstawionego 
deficytu. 

− rozpatrzył wniosek dotyczący przystąpienia do projektu „Szpital przyjazny 
środowisku – zastosowanie Odnawialnych Źródeł Energii Cieplnej  
w SP ZOZ w Bielsku Podlaskim”, który ze względu na brak danych 
dotyczących szczegółów projektuzostał przekazany do dalszej analizy,  

Wicestarosta poinformował także, iż w ostatnich dniach CARITAS 
Diecezji Drohiczyńskiej w Bielsku Podlaskim utworzyło Warsztat Terapii 
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Zajęciowej, co pozwoli 35 osobom z naszego powiatu na uczestniczenie  
w prowadzonych zajęciach. Powiat współuczestniczy w kosztach działalności 
tych warsztatów w 10 %, co stanowi kwotę 470 zł.  

Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący zamknął 
dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
 
Ad. 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia ramowego planu pracy 
Rady Powiatu na 2011 r. (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/18/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

O godzinie 909 na obrady przybył radny Mirosław Bałło. Od tej chwili  
w posiedzeniu uczestniczyło 17 radnych.  
 
Ad. 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na 2011 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/19/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  
 
Ad. 7a 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji –
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego na 2011 rok (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/20/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  
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O godzinie 912 na obrady przybył radny Roch Andrzej Charyton. Od tej 
chwili w posiedzeniu uczestniczyło 18 radnych.  
 
Ad. 7b 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Oświaty, Kultury i Porządku Publicznego na 2011 rok (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny R.A. Charyton nie wziął udziału  
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr IV/21/10 w przedmiotowej sprawie (uchwała 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  
 
Ad. 7c 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny na 2011 rok (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 15 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/22/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
 
Ad. 7d 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2011 rok (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/23/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
 
Ad. 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wydatków Powiatu Bielskiego nie 
wygasających z upływem roku budżetowego 2010 (projekt uchwały stanowi 
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załącznik nr 19 do protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych  
z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IV/24/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  
 
Ad. 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2010 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 
Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali także autopoprawkę Zarządu 
Powiatu do rozpatrywanego projektu uchwały (autopoprawka stanowi załącznik 
nr 22 do protokołu), po czym zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący zamknął dyskusję w tym 
punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się (radni: A. Jankowski oraz E. Ostaszewicz 
nie wzięli udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr IV/25/10 w przedmiotowej 
sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

O godzinie 913, za zgodą Przewodniczącego, obrady opuścił Starosta 
Sławomir Jerzy Snarski, w związku z czym w obradach uczestniczyło 17 
radnych.  
 
Ad. 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia prawa do nagrody 
jubileuszowej Starosty Bielskiego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do 
protokołu) Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać 
głos w tej sprawie.  

Radny Andrzej Jankowski zapytał, czy nagroda dotyczy pracownika pracy 
samorządowej czy też ogólnie wysługi lat? Po uzyskaniu od Przewodniczącego 
Rady informacji, iż nagroda dotyczy wysługi lat radny Andrzej Jankowski 
zapytał dlaczego w takim razie w uzasadnieniu do przedmiotowej uchwały 
zapisano, iż stosownie do ustawy o pracownikach samorządowych 
pracownikowi samorządowemu po 25 latach pracy przysługuje nagroda 
jubileuszowa.  

Wicestarosta wyjaśnił, iż na dzień dzisiejszy Starosta jest pracownikiem 
samorządowym i na podstawie ustawy o pracownikach samorządowych 
kształtuje się wynagrodzenie Starosty. Czym innym jest jednak moment 
zatrudnienia, a czym innym okresy zaliczające się do 25-letniego okresu pracy, 
na podstawie którego wypłacana jest nagroda jubileuszowa. Nabycie praw do tej 
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nagrody następuje nie tylko w oparciu o staż pracy w samorządach, ale także 
biorąc pod uwagę okresy pracy w innych instytucjach.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się (radna E. Ostaszewicz nie wzięła udziału 
w głosowaniu) podjęła uchwałę Nr IV/26/10 w przedmiotowej sprawie (uchwała 
stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 
Bielskiego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu) 
Przewodniczący poinformował, iż w wyniku omyłki pisarskiej  
w rozpatrywanym projekcie uchwały dwukrotnie wpisano § 2, podczas gdy 
prawidłowo paragrafy winny być ponumerowane w sposób następujący: § 1,  
§ 2, § 3, § 4. Poprosił zatem o dokonanie stosownej korekty, po czym zwrócił 
się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zapytał, czy przewidziane są podwyżki dla 
pracowników Starostwa i w jakiej wysokości? Z posiadanych radnemu 
informacji wynika, iż wykonując tak samo poważne zadania pracownicy 
Starostwa zarabiają bardzo mało, a ich pobory bardzo mocno odstają od 
wynagrodzeń pracowników Urzędu Miasta w Bielsku Podlaskim. Zauważył, iż 
pracownicy Starostwa powinni zarabiać więcej od pracowników Urzędu Miasta.  

Wicestarosta poinformował, iż w projekcie budżetu na rok 2011 
zaplanowana jest podwyżka w wysokości 2,5%.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż otrzymanie przez 
pracowników Starostwa podwyżki wynoszącej 2,5% jest żenujące. 
Poinformował, iż bardziej właściwe byłoby, w pierwszej kolejności, 
podwyższenie poborów pracowników, a dopiero później dla Starosty. Nie może 
być tak, że pobory Starosty tak mocno odbiegają od poborów szeregowego 
pracownika, którzy tak samo wykonują ciężką pracę, tak samo ponoszą 
odpowiedzialność za wydane decyzje. Poinformował, iż nie jest przeciwny 
podwyższeniu wynagrodzenia Staroście, niemniej jednak powinno to być 
powiązane z poborami pracowników.  

Wicestarosta poinformował, iż przedstawiona radnym propozycja dotyczy 
ustalenia wynagrodzenia na zbliżonym poziomie w odniesieniu do 
wynagrodzenia z poprzedniej kadencji. Nie ma tutaj mowy o podwyższeniu 
wynagrodzenia Starosty, jest to bowiem kosmetyczna zmiana polegająca na 
regulacji wynagrodzenia zasadniczego o kwotę 80 zł. Poinformował, iż 
wynagrodzenie Starosty w żaden sposób nie odbiega od wynagrodzeń starostów 
z innych powiatów województwa podlaskiego. Planowana podwyżka 
pracowników nie oznacza, iż wszyscy otrzymają równo 2,5%. Czynione są 
starania mające na celu wyrównywanie dysproporcji w płacach urzędników, 
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szczególnie wysokich 8 lat temu, gdzie np. pracownicy Powiatowego Urzędu 
Pracy zarabiali rażąco mało w porównaniu do pracowników innych jednostek. 
Podjęte starania doprowadziły do tego, iż pracownicy na podobnych 
stanowiskach urzędniczych w różnych jednostkach zarabiają podobnie. Było to 
możliwe dzięki temu, iż pracownicy, którzy zarabiali procentowo najmniej 
otrzymywali więcej niż pozostali. Dodatkowo pracownicy, którzy szczególnie 
zasłużyli się, bądź pracują ponad obowiązki wynikające z bieżącej pracy, 
otrzymują nagrody z funduszu nagród. Wobec powyższego Wicestarosta nie 
zgodził ze stwierdzeniem, iż pracownicy Starostwa i jednostek organizacyjnych 
powiatu zarabiają rażąco mniej niż pracownicy innych urzędów. Zaznaczył 
także, iż należy pamiętać o wciąż niezbilansowanym budżecie, planowanej 
realizacji wielu inwestycji, co skłania ku szukaniu oszczędności.  

Radny Zdzisław Tworkowski zgodził się z tym, iż 8 lat temu  
w jednostkach podległych Staroście zarobki były bardzo niskie oraz z tym, iż 
wynagrodzenia w Powiatowym Urzędzie Pracy znacząco wzrosły. Zaznaczył 
jednak, iż chodzi mu o pracowników Starostwa, gdzie pobory pracowników 
mocno odbiegają od poborów pracowników Urzędu Miasta. Tymczasem oni 
wykonują tak samo ważną pracę, wydają decyzje i powinni być za to 
wynagradzani. Radny zgodził się z wypowiedzią Wicestarosty, który 
poinformował, iż proponuje się kosmetyczną podwyżkę wynagrodzenia, 
niemniej jednak poinformował, iż chciałby by o taką samą kwotę dokonać 
zabiegu kosmetycznego wobec pozostałych pracowników Starostwa.  

W związku z brakiem kolejnych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję 
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  
Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  
0 przeciwnych i 3 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr IV/27/10  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  

O godzinie 920 na salę obrad wrócił Starosta Sławomir Jerzy Snarski, od 
tej chwili w sesji uczestniczyło 18 radnych.  

 
Ad. 12 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 13 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Andrzej Jankowski zapytał Zarząd Powiatu dlaczego nie został 
poinformowany o sesji, która odbyła się w dniu 17 grudnia o godz. 900.  
W związku z brakiem możliwości osobistego odebrania materiałów, 
poinformował, iż dostarczenie ich do skrzynki pocztowej, uniemożliwiło mu 
zapoznanie się z materiałami, co w konsekwencji zaskutkowało nieobecnością 
na sesji.  

Sekretarz Powiatu Pan Ryszard Anusiewicz poinformował, iż informacje 
o poszczególnych posiedzeniach sesji były przekazywane wszystkim radnym  
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w wersji papierowej. Informacja umieszczona została także na stronie 
internetowej powiatu. Sekretarz poinformował, iż informację o posiedzeniu 
przekazywał także radnemu telefonicznie. Nie pamięta jednak, czy dotyczy to 
sesji o której wspomniał radny.  

Radny Andrzej Jankowski potwierdził, iż przeprowadził rozmowę 
telefoniczną z Sekretarzem godzinę przed sesją. Natomiast o sesji która odbyła 
się w dniu 17 grudnia br. nie został poinformowany.  

O godzinie 926 na obrady przybył radny Edward Karpiesiuk. Od tej chwili 
w obradach uczestniczyło 19 radnych.  

Radny Zdzisław Tworkowski zapytał, kiedy Powiatowy Zarząd Dróg  
w Bielsku Podlaskim i czy w ogóle, ma zamiar odblokować chodniki na  
ul. Mickiewicza w Bielsku Podlaskim. W związku z zaleganiem śniegu na 
chodnikach mieszkańcy poruszają się po jezdni stanowiąc zagrożenie w ruchu 
drogowym. Ponadto poinformował, iż w prawdopodobnie w dniu dzisiejszym 
do Powiatowego Zarządu Dróg wpłynie projekt decyzji w sprawie uzgodnienia 
warunków zabudowy dot. rozbudowy fabryki Bison-Bial. W związku  
z likwidacją Fabryki Przyrządów i Uchwytów w Białymstoku część szczątkowej 
produkcji zostanie przeniesiona do Bielska Podlaskiego, co związane będzie  
z rozbudową zakładu i nowymi miejscami pracy. Zwrócił się zatem do Starosty 
z prośbą o jak najszybsze uzgodnienie w/w projektu decyzji przez PZD.  

Przewodniczący poinformował, iż Zespół Szkół Specjalnych pismem  
z dnia 14.12.2010 r. zawiadomił Radę Powiatu o zawarciu pierwszej umowy  
z podmiotem SUBETE Krzysztof Kozłowski dotyczące najmu 6 m2 powierzchni 
ogrodzenia szkoły z przeznaczeniem na reklamowanie Najemcy, prowadzącego 
działalność w zakresie sprzedaży i naprawy sprzętu komputerowego, na okres 
od dnia 15.12.2010 r. do dnia 15.01.2011. Opłata za okres obowiązywania 
umowy wynosi 88,00 zł brutto (pismo stanowi załącznik nr 28 do protokołu).  

Radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali odpowiedź Zarządu 
Powiatu na wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego nie 
związany tematycznie z rozpatrywanymi materiałami sesyjnymi (wniosek 
komisji wraz ze stanowiskiem Zarządu Powiatu stanowią załącznik nr 29 do 
protokołu).  

Przewodniczący poinformował także radnych niebędących członkami 
żadnej komisji stałej o możliwości włączenia się w pracę komisji. Akces do 
pracy w Komisji Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny zgłosił radny 
Jerzy Bajena, natomiast radna Eugenia Ostaszewicz zadeklarowała chęć pracy  
w Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz w Komisji 
Oświaty, Kultury i Porządku Publicznego. Zwrócił sie zatem do radnych  
z prośbą o zgłaszanie kolejnych propozycji na piśmie.  

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Tworkowskiego Starosta 
poinformował, iż decyzja zostanie wydana w jak najkrótszym czasie. Stosownie 
do zatwierdzonego Planu zimowego utrzymania dróg sukcesywnie będą 
wykonywane prace mające na celu oczyszczenie chodników z zalegającego 
śniegu. Złożył następnie życzenia noworoczne.  
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Kolejnych spraw różnych nie zgłoszono.  
 
Ad. 17 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 
Przewodniczący Rady Powiatu złożył wszystkim życzenia noworoczne, po 
czym o godzinie 940 zamknął posiedzenie IV sesji Rady Powiatu w Bielsku 
Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska      Adam Miron Łęczycki  
 


